
Beszámoló a VNKKFT 2015 február 10-i üléséről 
 
 

Kedves Tisztségviselők és Kedves Kollégák! 
 
Szeretnénk tájékoztatni Benneteket az FB mai üléséről. Az ülés határozatképes volt, a 
szakszervezetek is képviselték magukat. 
 
A bizottság a mai napon a következő témákról tárgyalt. 

1. Meghatározta a Felügyelő Bizottság és a belső ellenőr éves munkatervét. 
2. Megtárgyaltuk a Kft éves üzleti tervét beruházásokra és közbeszerzésekre 

vonatkozólag és átnéztük mennyiben valósultak meg a tavalyi tervek. 
 Jó hír, hogy végre fő tulajdonosunk, a Vagyonkezelő jogászai is felfogták és 

megértették, hogy mi valóban közfeladatot látunk el. Így a megbízásunk kezdete 
óta, általunk kiemelten kezelt bérleti díj ügyben körvonalazódik a megoldás. 
Sajnos a teljes elengedést továbbra sem hajlandóak megtenni, és ezt azzal 
indokolják, hogy a Kft is ad bérbe ezekből az ingatlanokból, amiből bevétele van. 
Ebből a bevételből kérnek részesedést. Ennek pontos százaléka még tárgyalás alatt 
van, de ez a megközelítés már közelít a korrekthez, és csak töredékét kéne fizetni 
az eddigi díjnak. 

 A Kft menedzsmentje elkezdte a felkészülést, hogy amint kedvezővé válik a helyzet 
a járóbeteg szakrendelések számára az egy napos sebészet vonatkozásában, akkor 
léphessünk ebben az irányban is. (Amennyiben nem terhelné ez a tevékenység a 
volumenkorlátot, ahogy a fekvőbeteg intézetekben most sem terheli) Mivel Vas 
megye a legkedvezőtlenebb orvos ellátás szempontjából (aki tud Ausztriába 
ingázik), és fontos a szakorvosok megtartása, így Szombathelyen történnek az első 
beruházások evvel kapcsolatban. Amennyiben sikeres lesz, sorban több divízióban 
is fejlesztenénk ezt a területet. 

 A többi beruházás (infrastruktúra) tekintetében mindenki képben lehet a saját 
területével, itt nem részletezzük. Sok még a teendő, de összességében örömmel 
látjuk (és reméljük ott helyben ti is), hogy a fejlődés Cégünk életében ezen a 
területen töretlen. Ebben oroszlánrésze van mindannyitok odaadó, lelkiismeretes 
munkájának! Köszönjük! 

 Most már hivatalos és publikus a hír, miszerint a Kft béremelést tervez és 
amennyiben megkapja a zöld utat a Tulajdonostól úgy ebben az évben 
visszamenőleg emelni fog lehetőségeihez mérten. 

3. Véleményeztük a Befektetési és a Térítési Díj szabályzatot. Itt hoztuk fel azt a 
dolgozói kérést, ami több divízióban is feljött: milyen kedvezménnyel használhatjuk ki 
mi, Veü. dolgozók a rehabilitációs intézeteinket? Mivel ez adózási kérdéseket is felvet 
azt a választ kaptuk, hogy a kérdést meg kell még vizsgálni, de addig is már létezik egy 
kedvezmény rendszer, ami a térítési díj szabályzatban benne is van. Nevezetesen, 
hogy nekünk, a Kft dolgozóinak Harkányban 20 %, Balatonfüreden 10 % 
kedvezményt adnak a díjból. Hévízen nincs speciális kedvezmény.  

Mindezek ügyében az EDOSZ képviselője további tárgyalásokat fog folytatni a 
menedzsmenttel, mert úgy gondoljuk, hogy a kedvezménynek sokkal nagyobbnak 
kéne lennie (min. 30-50%) és kiegészülnie esetleges plusz szabadnapokkal, amit erre 
lehetne igénybe venni. 



4. Egy váci fogászati rendelő működési engedélyének szüneteltetése kapcsán 
felvetettük, hogy némely divízióban - tudomásunk szerint - a fogászati rendelők 
forgalma jóval kisebb, mit az igény. Felmerült a kérdés hogyan lehetne 
költséghatékonyabbá tenni ezt a Cég szempontjából – és a dolgozók odaadó és 
lelkiismeretes munkája ellenére!! – veszteséges területet.  

Ügyvezető Igazgató úr foglalkozik ezzel a kérdéssel, gondolkodnak a 
hatékonyabbá tételen. Beruházások is történtek, és a régi dolgozókat is meg 
szeretnék becsülni. Ugyanakkor valóban megválaszolandó kérdés, hogy mennyi 
rendelőt érdemes hosszú távon fenntartani, hogy a Tulajdonosok se köthessenek 
bele. 
 

Az egyéb pontok közt megtudtuk, hogy az MNV Zrt. cégeinek foglalkozás egészségügyi 
ellátásával kapcsolatban még nem történt lépés a Tulajdonos felé, mert egyéb kérdések 
fontosabban voltak, de hamarosan tárgyalnak arról, hogy az MNV ne külsős cégekre bízza 
foglalkozás egészségügyi ellátást.  
 
Köszönjük figyelmeteket! 
 
Üdvözlettel, sikeres és megbecsült munkát kívánva: 
 
Bálint Éva és Dr. Hajdú János 
FB tagok 
 
Kérdésetekkel és kéréseitekkel bátran forduljatok közvetlenül hozzánk a 

balintevi.eb@gmail.com illetve a hajduj@pecs.vasuteu.hu e-mail címen! 
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